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1. Status på vores skoleudviklingsprojekt - Blot en kort opfølgning på hvor vi er nu. 

Der er lavet et udkast til lærerne med udgangspunkt i vores temamøde – vi vil arbejde med det 

på personalemødet d. 8. maj, så jeg har ikke noget endeligt til denne dagsorden.  

 

Det vi når: i ”mere Helhed i helheden” – Fælles personalearrangement i No børnehus for hele 

personalegruppen i juni med deltagelse af HR, hvor de skal hjælpe os med at blive bedre til de 

svære samtaler med borgere og til at hjælpe os selv efter svære samtaler.  Efterfølgende har vi 

et socialt arrangement for personalegruppen arrangeret af No børnehus. 

Det vi ikke når lige nu: 

Hjemmesiden når vi først til i uge? Tina er deltidssygemeldt til eftersommerferien. Vi er 

udfordret i forhold til at slette hjemmesiden Hee skole, da Hee skole og Sfo er en underside 

oprettet på denne profil. Vi arbejder fortsat på en løsning, men afventer at Tina igen er klar. 

 

2. I forhold til skiltning ved hovedvejene, så mangler dette fortsat at blive undersøgt. Der er sendt 

en forespørgsel ind omkring det d. 13. marts 2023. 

 

3. Meddelelser fra: 

• Elevråd – Else beskrev aktiviteter og indhold til elevernes dag, som elevrådet har 

arrangeret tirsdag d. 20. juni 8.00 – 14.00. Forskellige spil – is mv. Det bliver kanongodt. 

• Formand – 

•  Sara har haft skrevet til Mads Fuglede vedr. Trafiksikkerhed. Hun rykker ham for en 

status.  

• Snak om trivselsmåling – Vi klarer os meget flot, selvom vi selv oplever at der er børn 

der ikke trivsel, og det vil vi se nærmere på - hvordan ser den ud i detaljer – Vi tager 

den på til efteråret. 

• Ønske om en generel drøftelses af, hvad vi ønsker med skolebestyrelsen. Tages op som 

emne efter sommerferien.  

• Opfølgning vedr. valg af suppleant – Det var helt korrekt Mette Søe, der var suppleant, 

se bilag med valgoversigt. 

• Skoleleder 

• Vi er fortsat presset i forhold til sygdom/syge børn ect., men også fordi vi har meget 

omlagt tid, der skal afvikles, så lærerne får den forberedelsestid, de skal have til fx at 
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rette test mv.  Vi håber, at det bliver bedre i løbet af juni, men nu har vi lige haft en tur 

med maveonde, så det er ikke let at spå om.  

• Skoleårets planlægning. Status – skoleplanen er klar og Monica og jeg får den 

underskrevet en af disse uger og sendt til Kredsen. Det sidste der skulle falde på plads 

var den kommunale aftale vedr. St. bededag. 

•  Vi har implementeret et udspil fra kommunen i forhold til de efteruddannelsesmidler, 

kommunen har fået fra Mærsk, og der er afsat ekstra timer til de personaler, der skal på 

kursus. Vi er i gang med de første Co-creation forløb og skal fremlægge et udkast d. 24. 

maj, om hvordan vi tænker det i Hee. 

• Vi er færdige med fagfordeling. Monica og jeg har lagt de sidste brikker, ligesom vi har 

afklaring på klasselærere mv., som vil lægge til grund for skemalægningen. Jeg 

forventer, at det falder på plads i den kommende weekend, sidst måtte vi ændre en del, 

da Mona meddelte, at hun ønskede at gå ned i tid. 

• Orientering om klasselærere – skemaer mv. – lægges først på Aula efter årsrul i uge 26. 

• Informationsmøde for kommende 0. kl. var den 7. juni. Kort herfra.  

• Vi har slået hendes stilling op, og har ansættelsessamtaler på tirsdag d. 6. juni. Vi har pt. 

8 ansøgere.  

• Line er på fuld tid igen. 

• Vi rettede kalenderen lidt til vedr. bestyrelsesmøder – se bilag. Første møde efter ferien 

bliver d. 16. august. 

• Anders skulle have skoleudviklingssamtaler tirsdag med Troels og 2 konsulenter fra 

forvaltningen. Vi fik ros til Hee Skole. for på alle parametre klarede vi os fint og over 

niveau, i alt fra Nationale test, trivselstest, sygefravær (at det ikke var så højt som de 

andres) med meget mere. Så det var jo dejligt. Jeg gennemgår det mere detaljeret med 

lærerne d. 26. juni. Forvaltningen ville gerne have, at vi lagde vores udviklingsplan for 

skolen/Børnebroen Hee-No (vores prezi, som pdf) på skolens hjemmeside, som referat 

for vores skoleudviklingsplan. Det har Tina sørget for.  

• Vi havde en fin Infoaften tirsdag d. 7. juni for kommende 0. kl. De bliver 11. 

• SFO – Ønske fra Børnehusenes bestyrelser, at vi som SFO-bestyrelse engagerede os i 
arrangementer hvor SFO og Børnehus deltager. Vi tager det op i efteråret på vores fælles 
bestyrelsesmøde.  

• Medarbejdere – Intet nyt. 
• Støtteforening – Der er en forespørgsel fra de to forældrebestyrelser i Børnehusene om, at 

børnehusene blev en del af støtteforeningen, så de fx kunne søge fondsmidler mv. via 
støtteforeningen. Samt fx have en særskilt konto i støtteforeningen hertil, samt stillede op til 
støtteforeningen, for det, tænker jeg, vil være nødvendigt, hvis det skal fungere. Marie tager det 
med til bestyrelsen. 
 

4.  Økonomi – Vi har lige afgivet høringssvar fra Lokal-MED om budgetoplægget for 2024-27. 
Økonomien i både børnehuse, SFO og skole bliver bestemt ikke bedre i de kommende år, og 
der er tale om rene besparelser, som vil gå ud over kvaliteten, da vi kun kan spare et sted og 
det er på personalet = mindre tid til børn og elever.  Dette er sendt ind i høringssvaret. Taget til 
efterretning. 

 
 

5. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker 

bag ordene.   

• Hee skoles princip for forældremøder. Vi gennemgik dem og rettede dem til. Se bilag 



 

  

• Hee skoles princip for forældrenes deltagelse i skolens liv. Vi gennemgik dem og 

rettede dem til. Se bilag 

• I valgår – Valg til skolebestyrelsen – Vi har forskudte valg dvs. valg i lige år. Intet nyt, 

men punktet flyttes til vores februarmøde.  

• Planlægning af grillarrangement i august (evt. først i juni) 

• Vi låner borde og stole via Sogneforeningen. – Det er der givet grønt lys for fra Klaus, 

det er ham, der står for det. 

• Afklare med lå af grill. Anders kan levere 1 grillstarter.  

• 6. klasse bager kage til grillaften. 

• Skolen laver kaffe.  

• Vi begynder kl. 17.30 – Sara sender program ud, som Anders lægger op i uge 25 og igen 

i uge 32.  

• Sara sender de tidligere årsberetninger til Anders, da de skal arkiveres i E-doc. 

 

6. Evt.  

Sara og vi andre takken  Esben for hans tid i skolebestyrelsen.  Du har lagt et stort arbejde for 

Hee Skole og Børnebroen Hee-No. Vi vil søge at huske dit fokus på synlighed, aktivitet på 

facebook og opdaterede hjemmesider, for det er vigtigt. 

Fra Åse: Klubtilbud fra Tim – drøftes efter ferien.  

 

 


